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 Od kilku dni trwa zaplanowany na kwiecień i maj remont ulicy Augustiańskiej. Grupa 

mieszkańców podczas spotkania osiedlowego z Panem Prezydentem uzyskała pozytywną 

odpowiedź na pytanie dotyczące umieszczenia niewielkiej zatoczki dla pojazdów osób 

korzystających z urządzeń street workuot parku przy tej ulicy. Z zaniepokojeniem zwrócili się 

o przypomnienie tej kwestii władzom miasta, ponieważ kilka dni temu został ułożony 

krawężnik bez uwzględnienia złożonej w lutym br. obietnicy. Proszę wobec tego o szybką 

reakcję dopóki prace remontowe są na etapie wstępnym. 

   Dla wielu kierowców na czas remontu alternatywną drogą stała się ulica Fabryczna. 

Stan jej nawierzchni, szczególnie na odcinku od ulicy Augustiańskiej do budynku nr 18 

pozostawia wiele do życzenia. Nowe ubytki pojawiły się po sezonie zimowym.  

 Proszę więc o doraźne uzupełnienie nawierzchni ulicy Fabrycznej w celu poprawy 

bezpieczeństwa jej użytkowników. 
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